
l'últim ple municipal 
poder-hi aparcar, al preu de 2.000.001 pesse
tes. El mateix senyor Rochina havia estat 
present en la subhasta actuant com a repre
sentant de l'Associació de propietaris. 

Es va iniciar un expedient per canviar-se 
terrenys entre l'Ajuntament i COVASA i -In-
mobiliaria de Aragón» que afecten el Pla 
Parcial de Roger de Flor. Amb aquesta per
muta hi sortíem guanyant —parlaven de pro
postes i solucions aventatjoses. 

Un altre punt —que no constava a l'or
dre del dia— es referia a la dedicació ex
clusiva de dos funcionaris municipals. El 
senyors Jesús Marco i Josep Maria Ibàfíez. 
La qual cosa al mateix temps que no podran 
fer altre activitat se'ls gratifica amb un 
complement de sou de 17.888 i 17.016 pes
setes respectivament. 

La Hisenda 
Entren en el camp d'una altra comissió: la 

d'Hisenda. 
Parlaren dels Concerts Fiscals. El primer 

dels quals afectava a Publicidad Marbe per 
ocupar la via pública amb 37 rètols llumino
sos al preu total de 60.500 Ptes. anuals —di
gueren a 1.700 pessetes per cada ú, però no 
lliga. Aquest contracte acabarà a finals de 
l'any 80. Preguntaren si hi havia altres ofer
tes i n'hi havien de Publiced S.A. per 27.500, 
Compex 86.500, Publicidad Mediterrénea por 
2.500 mensuals i Urbe per 19.500. Però no 
explicaren el perquè d'haver contractat amb 
Marbe. Els contractes diuen que la llum va a 
càrrec del municipi. 

S'aprova també tot seguit el contracte d'ar
rendament amb el senyor Rafael Ribó Bru-
quetas, prorrogable per dos anys, pel local 
del carrer Anselm Clavé n.° 2 —evidentment 
només els baixos—, al preu de 2.800 pesse
tes mensuals. 

En l'expedient de reconeixement de crè
dits digueren les xifres de 1.593.076 i 
1.802.417 pessetes que sumades donen un 
total de 3.395.493, que hi sumaren la par
tida de 515.422, I va donar el resultats de 
3.910.915 pessetes. Tots ho entengueren 
molt bé i tot seguit ho aprovaren. 

Després informaren que en la rendició de 
comptes del Pressupost ordinari de l'any 
1977 no hi ha hagut cap reclamació. 

Es parlà de la rendició de comptes d'admi
nistració del Patrimoni. El senyor Rochina 
va parlar que no en tenia coneixement. El 
senyor Oliveres aleshores engegà un petit 
discurs que de seguida s'adonà que no cor
responia al punt tractat I demanà disculpes. 

Es passà als Precs i Preguntes —que po
dria ser el moment de lluïment de cara a la 
galeria. 

Aleshores el senyor Rochina reempren-
gué la paraula per parlar de la greu situació 
de l'Escola Municipal del Treball —de la 
que n'és gerent—. Resulta que fa dos anys 
que tenen demanada una subvenció que ara 
tenen concedida, però que no poden rebre 
perquè al ser una escola municipal no poden 
hipotecar el terreny. L'edificació, digué, està 
pràcticament acabada, falten els serveis de 
distribució de les últimes plantes, encara 
que falta material. En la nova edificació no 
hi ha calefacció i aquesta s'ha de fer en 
bloc. Els Industrials han parat les obres per
què els deuen uns 20.000.000 de pessetes. 
Els alumnes es negaran a assistir a les clas

ses pel fred. Va donar de termini fins a les 
vacances de Nadal, sinó els 1.500 alumnes 
prendran mesures dràstiques... 

La veritat és que no entenguérem si a-
questes mesures anirien contra el municipi 
o contra la direcció del centre o contra el 
Ministeri. A part d'això no entenem — i , com 
que no ho poguérem preguntar!— què pas
sa en els espais d'aquesta escola, si aquest 
any tenen menys alumnes que el passat. 

Com a prec pregunta el Sr. Rochina per 
la campanya de la constitució plantada de 
forma tan nefasta. iPer què no preguntaren 
per l'empresa que se n'havia fet càrrec? El 
senyor Llobet en contestar que s'havia quei
xat al subgovernador. El senyor Rochina con
tinuà i parlà dels perills constants del car
rer Sant Jaume amb la doble direcció i el 
mal aparcament, i va demanar que s'estudiés 
fer-lo de direcció única. El senyor Climent 
li va contestar que s'està estudiant però que 
no s'arriba a l'acord i demanà al seu inter
locutor que un dia junts hi anessin sobre el 
terreny a trobar una solució. Es parlà de 
l'aigua i el glaç a terra de la plaça Maluquer 
i Salvador al costat del quiosc. 

El senyor Climent llavors perla dels pals 
d'enllumenat provisional que es posen per 
fer-hi obres al mig del carrer i que després 
s'hi queden. El senyor Vacca contestà que 
les companyies elèctriques són una mica ra
res. El senyor Climent tornà a parlar aquesta 
vegada per incidir sobre les apagades de 
llum del carrer, que la policia és un desastre 
i que els cotxes fan el que els dóna la gana 
i que, a més, quan fan obres a les voravies, 
les deixen en mal estat i en situació molt 
perillosa. Ens enteràrem que la companyia 
que es cuidava dels semàfors ha fet fallida. 
No entenguérem com parlant que s'aparcava 
malament i que els cotxes no complien, que 
a ningú dels nostres representants se li 
acudís parlar del nostre Sot, quan hi havia 
públic que els havia dit que ho preguntarien. 

Cinc minuts per 
enllestir el Pressupost 
Municipal 1978 

Tot seguit s'entra en sessió extraordinària 
per aprovar el pressupost de despeses i in
gressos de l'any 1978. 

El senyor Llobet explicà que fins que no 
han tingut garanties de poder solucionar la 
desnivellació no han volgut presentar-lo. El 
pressupost puja la voluminosa xifra de 
290.950.000 pessetes. 

Allà només es digué aquesta xifra que ar
rodonida són tres-cents milions. L'alcalde In
dicà que era inferior ai de l'any passat i que 
inclou únicament el manteniment d'aquest 
any que acaba. 

El conseller, senyor Oliveras, aleshores en
gegà el discurs que tenia preparat i que ha
via disparat abans d'hora. En poques parau

les parlà ben clar. A guarderies havien assig
nat 3.500.000 i havia vist que s'havia reduït 
a 3.000.000 de pessetes, preguntà a què era 
negut. Digué que al Comitè Comarcal d'Acti
vitats Escolars s'havia adjudicat 2.000.000 de 
pessetes, que el consum de la llum del Pa
velló Esportiu puja a 3.000.000 i que s'utilitza 
per entitats que tenen serveis i socis (co
mentà que s'havia estranyat quan per l'en
llumenat públic hi havia pressupostat 
7.000.000 de pessetes), així com per despe
ses de l'escola esportiva s'hi destinen 
13.500.000. Tot això ho contrastava amb els 
quinze milions destinats a cultura. 

El senyor Vacca de seguida defensà que 
per cultura se'n destinaven trenta. El senyor 
Llobet aleshores va fer una sèrie de re
flexions o millor dit de puntualitzacions. Oue 
el pressupost s'havia ajustat al que es feia 
l'any passat. Oue les activitats escolars són 
fonamentalment per monitors d'escoles pú
bliques cosa que les privades ho fan pel seu 
compte. Si ho treuen llavors les Associa
cions de Pares de les escoles nacionals es 
queixen al municipi. La llum del Pavelló és 
un conveni amb els clubs, amb els quals els 
tregueren les subvencions i com a contra-
prestació el Municipi paguen l'electricitat. El 
canvi d'adjudicació a les guarderies corres
pon segurament a un reajust en confeccionar 
el pressupost global, però que cal conside
rar que una quarta part són d'aportacions de 
fora de l'Ajuntament. Digué que més que es
port professional calia parlar d'amateur com
pensat, i llavors va parlar del prestigi local 
que donen per tot arreu i que molts altres 
municipis ho desitjarien per ells. En quant al 
Comitè Comarcal digué que arriben a movi-
litzar a deu mil nanos, i que els comptes són 
molt clars. 

També va parlar del Patronat de Fires i 
Festes —a resultes d'una pregunta— que hi 
destinen 1.500.000 pessetes però que corres
ponen en part a despeses no cobertes de 
l'any 1977. 

El senyor Rochina demanà que tots els Pa
tronats presentessin comptes. El senyor Llo
bet digué que ja ho fan. El senyor Rochina 
contestà que no els ha trobat. 

El pressupost s'aprovà, amb un únic vot 
en contra, el del senyor Rochina que al·legà 
manca de temps per analitzar-lo. Tots els al
tres hi estaven d'acord. 

Despeses^^del 
Primer Establiment 

Tot seguit es passà a una altra sessió ex
traordinària. 

En la qual parlaren de les despeses de pri
mer establiment (?). Oue les escriptures pu
javen la xifra de 70.000 pessetes i les des
peses 86.630.432 pessetes. Sense entendre 
de què parlaven s'aixecà la sessió. 

Joan Colomé 
i Josep M.' Farnés 
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